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Jaarverslag voorzitter  
 

Korte terugblik op 2021 

Dat kan inderdaad heel kort, want na 2020 is 2021 wederom een jaar waarin niet of 

nauwelijks activiteiten hebben plaatsgevonden. Het verslag is dan ook meer een blik naar 

de toekomst dan een terugblik naar het verleden. Als je naar de toernooien kijkt zijn alleen 

het NK dubbel en de Masters door gegaan. We merken dat toernooien nog moeizaam op 

gang komen. Met name de D-spelers laten het hier nog afweten.  

De geplande ALV vergaderingen in mei en in november hebben, net als in 2020, geen 

doorgang kunnen vinden. We waren dan ook genoodzaakt het jaarverslag van 2020 via de 

mail aan de vereniging en individuele leden verzonden. De hoop dat we in 2021 weer volop 

konden genieten van onze sport bleek een flinke tegenvaller.  

Als bestuur hebben in de periodes dat het kon nog wel een aantal keren vergaderd en ons 

gericht op zaken die we wel konden doen. Zo is er uitgebreid onderzoek gedaan naar 

verenigingen en organisaties in Nederland waar dynamictennis wordt gespeeld. Dit leverde 

een mooie lijst op met ruim 70 namen. Deze zijn allemaal benaderd via mail en/of telefoon 

en dat heeft in ieder geval al geleid tot het aanmelden van 4 nieuwe verenigingen. En dat is 

wel nodig. Hoewel het enigszins meevalt is het ledental van de bond toch wel iets gezakt.  

We gaan het komende jaar dan ook extra energie steken om nog meer verenigingen te 

enthousiasmeren om lid te worden van onze bond. Belangrijk is dat we het gehele jaar 

weer kunnen spelen! 

Verder is er uitgebreid onderzoek gedaan naar een andere opzet van de ranking. Op de ALV 

zal hier een presentatie van worden gegeven en bij een positief besluit hierover zal deze 

aanpak worden geïmplementeerd.  

Zoals al eerder gezegd: de terugblik is meer een vooruitblik geworden met de hoop dat we 

het komende jaar ongestoord het hele jaar weer kunnen spelen! 

 

Bennie Huiskamp 

 

“2021 is een jaar 
geweest waarin 
veel zaken geen 
doorgang konden 
vinden. Gelukkig 
pakken we nu 
voorzichtig de 
draad weer op.” 
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Jaarverslag secretaris  

 
Dit jaar heeft de secretaris niet heel veel nieuws. Door corona is er niet veel gebeurd.  

Toernooien, wedstrijden, competities zijn allemaal òf niet door gegaan òf afgebroken. Ook 

de eredivisie is niet van start gegaan. 

We zijn blij dat we ondanks corona niet veel ledenverlies hebben gehad. Hier en daar zijn 

bij verenigingen wel droevige gebeurtenissen geweest, zoals het overlijden van leden door 

corona. 

Ook zijn er weinig clinics gegeven, maar wat in het vat zit…. zegt men verzuurt niet. Laten 

we daarvan uitgaan en onze hoop erop vestigen dat 2022 een ander jaar wordt dan de 

afgelopen 2 jaren. We hebben elkaar ook 2 jaar niet kunnen ontmoeten omdat de 

Algemene Ledenvergaderingen niet door mochten en konden gaan. 

Er zijn enkele verenigingen als lid bijgekomen en het lijkt erop dat in 2022 meer 

verenigingen zich aan zullen sluiten bij de DTBN. Daarnaast zijn er leden verhuisd en zijn zij 

bezig om in hun nieuwe omgeving een dynamictennis-vereniging op te starten. Dat 

verheugt ons zeer. Daarnaast zijn er enthousiastelingen die na informatie ingewonnen te 

hebben ook een vereniging proberen op te starten. Dit alles resulteert in meer 

belangstelling voor onze mooie sport! Verder hopen we dat verenigingen die nog geen lid 

van de DTBN zijn, zich hierbij aan gaan sluiten. We kunnen dan nog meer diensten 

verlenen. Zonder een bond is er natuurlijk geen ontwikkeling maar stilstand. We hebben 

leden hard nodig! 

We hebben afgelopen periode de ranking aangepakt en zijn blij dat hiervoor een goed 

voorstel ligt. Iedereen tevreden stellen kun je nooit, maar wij zijn blij met hetgeen er nu 

ligt.  

Ook zijn we gaan kijken waar zoal in ons land onze sport beoefend wordt. Hier is of wordt 

contact mee opgenomen. Dit geeft positieve verwachtingen. 

De website werkt ook steeds beter, er komt steeds meer op te staan. Daar zijn we blij 

mee! Bovendien staan we altijd open voor nieuwe ideeën. 

We gaan voor een goed, gezond en positief 2022! 

 

Els van der Kemp 

 

 

 

“Gelukkig neemt de 
interesse in de 
DTBN weer toe en 
weten verschillende 
verenigingen de 
weg naar ons te 
vinden” 
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Rooster van aftreden  

Het bestuur stelt de herbenoeming (met terugwerkende kracht) voor van de volgende 

bestuursleden: 

 2020-2023           secretaris 

 2021-2024           voorzitter 

 2021-2024           bestuurslid Technische Zaken 
 
De volgende bestuursleden zijn herkiesbaar: 

 2022-2025           penningmeester 

 2022-2025           bestuurslid Algemene Zaken 
 
 
 

“Omdat het 
afgelopen jaar de 
ALV geen doorgang 
kon vinden zijn er 
ook geen 
bestuursverkiezingen 
geweest” 
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Jaarverslag penningmeester 

Ook 2021 was een vreemd jaar. In het voorjaar mochten we heel weinig. Er is geen NK 

geweest. Vergaderingen waren nog digitaal en ook de ALV is in korte versie digitaal 

uitgevoerd. Hierdoor zijn de kosten laag gebleven. Dat was ook nodig omdat wij over 2021 

geen inkomsten hadden van de contributie. 

De verkoop van met name ballen bleef wel hoog van zowel leden als niet-leden. We 

hebben hier nog wat winst op gemaakt om het verlies enigszins te compenseren.  

Welke kosten zijn er gemaakt: In 2021 is het NK dubbel gespeeld. Daarnaast zijn ook de 

Masters gespeeld. Er is geen competitie gestart met subsidie. Vanwege corona hebben we 

in een vergaderzaal vergaderd wat ook wat extra kosten met zich meebracht.  

Al met al was het geen slecht jaar voor de bond. We bouwen ons vermogen af naar de 

afgesproken € 30.000 door zo veel mogelijk geld terug te geven aan de leden. Ook blijven 

we voor onze leden kostenneutraal. Alles wordt tegen inkoopsprijs verkocht.  

De inschrijfgelden voor toernooien zijn voor de bond wel iets lager in verband met de 

transactiekosten. Dat wil dus zeggen dat als iemand zich inschrijft voor het NK we als bond 

€ 0,29 per inschrijving kwijt zijn. Voor toernooien die niet rechtstreeks door de bond 

georganiseerd worden betekent dat dus een kleine extra kostenpost. 

Vooruitkijkend op 2022: Ik verwacht dat de materialen duurder gaan worden. We hebben 

nog genoeg rackets, maar de ballen zullen waarschijnlijk duurder worden. Ook moeten we 

uitkijken dat begrotingen voor de volgende jaren zonder korting kostenneutraal zijn. 

Daarnaast zitten er nog kosten in de pijplijn zoals bijvoorbeeld een vervolg van de 

trainerscursus. 

Samenvattend: 

We zijn nog altijd een gezonde bond met een mooi eigen vermogen. De kosten lopen op 

en dat hebben we nog niet hoeven door te belasten in de contributie. We zijn een bond 

die er voor de leden probeert te zijn, zonder daar zelf beter van te worden. 

 

Kevin Pluk 

 

 

 

 

 

“Het afbouwen van 
ons vermogen komt 
ten goede aan de 
leden” 
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Jaarrekening DTBN 

 

Balans DTBN 

 

“We zijn nog altijd 
een gezonde bond 
met een mooi eigen 
vermogen. De 
kosten lopen op en 
dat hebben we nog 
niet hoeven door te 
belasten in de 
contributie. We zijn 
een bond die er 
voor de leden 
probeert te zijn, 
zonder daar zelf 
beter van te 
worden.” 
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Ledenopbouw DTBN 

 

 

 

 

 

 

 

 

“In enkele grafieken 
geven we  de 
ledenopbouw van 
de DTBN weer ” 
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Ledenopbouw DTBN 

In een aantal grafieken geven we enkele statistieken van de DTBN weer. 

 

 

 

 

“ Opmerkelijk is dat 
Litac qua 
ledenaantal een 
duidelijke koploper 
is…..” 
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Ledenopbouw DTBN 

 

 

 

  

 

“Opvallend is dat 
het grootste 
gedeelte van de 
leden tot de groep 
gepensioneerden 
behoort. Hoe 
komen we van dat 
imago af?” 
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Ledenopbouw DTBN 

 
 
     
 

 

 

 

“De gemiddelde 
leeftijd van de 1109 
leden is momenteel 
63,1 jaar” 
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Jaarverslag Techniek en Opleidingen 

Dit wordt een kort verslag want in 2021 heerste corona. Sommige toernooien en clinics die 

gepland stonden konden hierdoor niet doorgaan.  

Op 9 juli hebben wij een clinic gehouden bij Omnisportvereniging Hercules in Utrecht. Dit 

werd samen met Kevin, Gert en Bennie geregeld. Het was een geslaagde dag met het 

nodige aantal deelnemers. De vereniging is lid geworden, nu hopelijk ook nog een aantal 

individuele leden. 

Zondag 11 juli is er door Janine  en Gert nog een einde-seizoen-toernooi voor de 

regiocompetitie Oost-Gelderland gehouden. 

 Op 2 oktober werd het NK dubbel gehouden. Het bestuur was dan ook blij dat er na een 

periode van ruim 1 ½  jaar weer een toernooi georganiseerd kon worden. Toen wij de 

bevestiging kregen dat er weer gespeeld kon worden heeft het bestuur Roland Halekor 

van WSV Dragonder-Noord uit Veenendaal benaderd om samen met hem dit toernooi te 

organiseren. Nadat de opgaves binnengekomen waren is Gert Eeltink aan de slag gegaan 

om de schema’s te maken. Tijdens het toernooi zorgde Janine Harbers en Doortje ter Beek 

ervoor dat alles zonder problemen verliep.  Zij voerden namelijk de uitslagen in en werden 

er nieuwe schema’s uitgedraaid en opgehangen. Er werden veel spannende en sportieve 

wedstrijden gespeeld zonder blessures, dus het was in onze ogen een geslaagd toernooi. 

Het volledige verslag hiervan is te vinden op de website van de DTBN. 

Op zaterdag 7 november werd al voor de 16e keer het Masters toernooi door DTV Rapid 

georganiseerd. Dit is een toernooi alleen voor A-, B- en C-spelers. In de 1e ronde speelden 

alle niveaus door elkaar. Dit leverde regelmatig grote overwinningen op , maar ook wel 

heel spannende wedstrijden. Zie ook onze website voor het volledige verslag, gemaakt 

door mede-organisator Marcel Pennings. 

Inmiddels hebben wij het  Nieuwjaarstoernooi ook gespeeld, deze was verplaatst van 

begin januari naar 6 maart. Hiervan is ook een verslag op onze website te vinden. DIOS 

(Hans en Doortje ter Beek) en Litac (Bennie Huiskamp en Janine Harbers)  zorgden voor de 

organisatie. Op het programma staat nog  het Krasse Knarrentoernooi op 9 april in Heel, 

het NK enkel op 30 April in Winterswijk en op 7 mei de open Gelderse Mix Dubbel 

Kampioenschappen te Hoog Keppel. Nu het er op lijkt dat alles weer normaal wordt zijn 

wij als bestuur bezig om diverse dingen weer op te starten zoals clinics en cursussen. 

Zodra hier iets mee over bekend is krijgen jullie hierover bericht. 

Hans ter Beek 

 

“Wij waren blij dat 
het NK, Masters en 
Nieuwjaarstoernooi  
weer georganiseerd 
kon worden” 
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Bestuur DTBN 

 

Bennie Huiskamp 

voorzitter 
06 23 28 19 60 
voorzitter@dynamictennis.nl 

 

 

 

 

Els van der Kemp 
secretaris 
06 10 34 13 45 
secretaris@dynamictennis.nl  

 

 

 

 

Kevin Pluk 

penningmeester 
06 45 70 78 75 
penningmeester@dynamictennis.nl 

 

 

 

 

 
Hans ter Beek 
Techniek & Opleidingen 
06 40 33 28 75 
techniek.opleidingen@dynamictennis.nl  

 

 

 

 

 
Jan Willem Jonker 
Algemeen bestuurslid 
06 52 051 8 96 
toernooien.wedstrijden @dynamictennis.nl  

 

 

 

 

 

 

mailto:voorzitter@dynamictennis.nl
mailto:secretaris@dynamictennis.nl
mailto:penningmeester@dynamictennis.nl
mailto:techniek.opleidingen@dynamictennis.nl
mailto:techniek.opleidingen@dynamictennis.nl


Pg. 12  Adresgegevens  
   

 

 

     12 
   

Adresgegevens 

Dynamic Tennis Bond Nederland 

Burgemeester Kehrerstraat 10, 7002 LC Doetinchem 

Tel: 06 10 34 13 45 

secretaris@dynamictennis.nl 

www.dynamictennis.nl  

 
 

 

http://www.dynamictennis.nl/

